
Protokół ze wspólnego posiedzenia komisji stałych RM dot. Sesji Rady Miejskiej w 

Solcu Kujawskim z dnia 12.03.2024 r. 

 

W posiedzeniu wspólnych komisji stałych udział wzięło 12 Radnych.  

Nieobecni usprawiedliwieni  Radni: Marzanna Szewczyk i Wiesław Kowalski. 

Na protokólanta posiedzenia wybrano Radego Dariusza Chojnackiego. 

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na LXXXII  sesję RM zaplanowaną 

na dzień  15.03.2024 r.   

Omówiono projekty uchwał (wg ustalonego porządku) 

Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski w 2024 roku. 

Uchwałę zreferowała Pani Alina Kowalska Skarbnik Gminy Solec Kujawski. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024-2043. 

Uchwałę zreferowała Pani  Alina Kowalska Skarbnik Gminy Solec Kujawski. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie gromadzenia na wydzielonym rachunku dochodów 

przez samorządowe jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną w ustawie 

Prawo oświatowe. 

Uchwałę zreferowała Pani Alina Kowalska Skarbnik Gminy Solec Kujawski. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. 

Uchwałę zreferowała Pani Barbara Białkowska Wiceburmistrz Solca Kujawskiego.  

Pytanie zadał Radny Andrzej Bąbka. Pytanie dotyczyło wielkości powierzchni nieruchomości 

gruntowej.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Barbara Białkowska. 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności stadium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Solec Kujawski oraz obowiązujących 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla terenów miasta i gminy 

Solec Kujawski za okres od 2018 do 2023 roku. 



Uchwałę  zreferowała Pani Iwona Konopa Dyrektor Wydziału Inwestycji i Planowania 

Przestrzennego. 

Pytań nie zadano.                                                                                                                                   

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Soleckiej Rady Seniorów i nadania jej 

statutu. 

Uchwałę zreferowała Pani Magdalena Rudna  Plewa Sekretarz Gminy Solec Kujawski. 

Pytań nie zadano. 

Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosków z dnia 27 lutego 2024 r. 

właściwemu organowi. 

Uchwałę zreferował Szymon Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji.  

Pytań nie zadano. 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienia odrębnej własności 

lokali oraz zniesienie wspólności nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. 

Garbary 3  w Solcu Kujawskim. 

Uchwałę zreferowała Pani Teresa Substyk Burmistrz Solca Kujawskiego. 

Pytań nie zadano. 

 

Ponadto Radny Adam Michalak  zadał pytanie dlaczego na LXXXII sesję nie został 

przygotowany pod obrady projekt uchwały w sprawie nadania Medalu „Za Zasługi dla Solca 

Kujawskiego” dla Elżbiety Wysockiej skoro wszystkie komisje pozytywnie go zaopiniowały.  

Odpowiedzi udzieliła Magdalena Rudna – Plewa – Sekretarz – odpowiedziała, że projekt 

uchwały został przygotowany jednak biuro prawne zwróciło uwagę iż zgodnie z 

Regulaminem nadawania honorowych wyróżnień nie minął termin 60 dni od momentu 

złożenia wniosku.   

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokolant : 

Dariusz Chojnacki  


